
‘Niemand in mijn 

familie was naar de 

universiteit geweest. 

Ik begon op de NHL 

in Leeuwarden met 

bedrijfswiskunde en 

informatica, daar kon 

ik dertig, veertig uur  

bij werken, niet zo’n 

uitdagende studie. Ik 

stapte over naar de 

universiteit. Wiskunde 

is het summum van 

de bètavakken. Het zit schitterend in elkaar. De wiskunde is volmaakt. Dat 

vind ik fantastisch. Er schuilt een tegenstrijdigheid in mij. Ik ben de nerd, 

maar ook een extravert en druk persoon. Op het secretariaat van de studie 

hingen foto’s van mij op een houseparty. De dames van het secretariaat 

hadden die uitgeprint. Ze zeiden dat ze nog nooit een wiskundestudent 

hadden gezien die houseparty’s bezocht. Ik deed ook van alles naast mijn 

studie, daarom duurde die ook lang. Ik zat in het bestuur van de ACLO en 

richtte studentenzaalvoetbalvereniging Drs. Vijfje op. En ik ging zeven jaar 

als lid van het RUG-wiskundepromotie-team langs scholen om studenten 

te werven. Na mijn afstuderen kon ik kiezen uit een baan bij Univé of bij 

Noordhoff Uitgevers, toen nog Wolters-Noordhoff. Bij Univé kon ik meer 

verdienen. Ik heb voor Noordhoff gekozen. Geld is geen drijfveer voor mij 

in mijn carrière. Na zeven jaar was het tijd voor wat anders. Ik ging naar 

Van Dijk Educatie, waar ik heb meegewerkt aan de internationale digitale 

wiskundemethode Bettermarks. In 2018 vertrok ik naar Boom Uitgevers, 

dat met de nieuwe lesmethode Kern Wiskunde wilde gaan concurreren 

met Noordhoff en Van Dijk. In Kern Wiskunde ging de lat omhoog: échte 

wiskunde in fraaie contexten, in plaats van alleen sommetjes maken. Ik 

denk dat 99 procent van de wiskundeleerlingen in Nederland les krijgt uit 

een methode waar ik een bijdrage aan heb geleverd. Per maart zijn Boom 

en ik uit elkaar. Ik zoek weer een nieuwe baan. Ik ben al met een paar  

dingen bezig. Kan zijn dat ik voor mezelf ga beginnen, maar misschien laat 

ik me toch weer verleiden om in dienst van een baas te gaan. Als hobby 

handel ik in bitcoins. Misschien ga ik trainingen in cryptocurrency geven. 

Of lesgeven. Of scholen helpen op de gebieden waar ik in thuis ben. Ik ben 

een netwerker, breng graag mensen bij elkaar.’ 

‘Ik sta net 12,5 jaar  

ingeschreven bij de  

Kamer van Koophandel.  

Ik leef van het gooche- 

len. Dat was niet de 

bedoeling. Ik ging  

studeren om wiskunde- 

leraar te worden. 

Uitleggen vond ik leuk. 

Mijn vader was ook 

wiskundelaar. Maar het 

leraarschap was niet 

zoals ik gehoopt had, 

het politieagentje spelen ging mij tegenstaan. Sinds mijn vijftiende was  

goochelen mijn hobby. Jarenlang bracht ik mijn zakgeld naar een feest-

winkel in Zwolle, toen mijn woonplaats, waar ze trucs verkochten. En dan 

oefenen op mijn kamertje. Voor mezelf. Niet met het doel op te treden. 

Veel jongetjes die graag op zichzelf zijn hebben iets met goochelen. Zo’n 

jongetje was ik ook. 

Op een gegeven moment krijg je toch vragen: Kun je niet even wat truc-

jes doen? Je treedt eens op voor de kinderen van de buren en zo komt er 

meer. Optreden bleek toch heel erg leuk te zijn. En het heeft me minder 

introvert gemaakt. Via mijn trucs kan ik makkelijker contact leggen.

Ik loop op feesten rond, spreek een groepje aan en doe wat trucs. Je kunt 

mij inhuren als casino, dan kom ik met mijn black-jacktafel en krijgt ieder-

een een stapel fiches. Ik sta voor bedrijven op beurzen met goochelacts op 

maat. Ook treed ik geregeld op in het Best Western Hotel in Aduard.

Mijn specialisme is valsspelen. Mijn definitie daarvan? Dingen toepassen 

die niet volgens de regels zijn, om te kunnen winnen. Ik leer de mensen 

manieren die ze bij kaartspelletjes zouden kunnen gebruiken. In mijn  

casino speel ik het publiek blut met de technieken die de maffia vroeger 

hanteerde in Las Vegas. Daarna leg ik uit wat ik gedaan heb. Veel  

technieken zijn veel te moeilijk voor een leek trouwens, om toe te passen.

Met de naam Valsspeler val ik op. Veel meer dan als goochelaar Peter.  

En mensen vinden het leuk valsspeeltrucjes te leren. Vind jij het niet leuk 

om iemand voor de gek te houden? 

Je moet het als entertainment zien. Als ik zelf om echt geld speel, doe ik 

juist mijn uiterste best om alles zo eerlijk mogelijk te doen. Als valsspeler 

heb ik natuurlijk wel de ogen op mij gericht.’

SYBRAND JISSINK (40)
STUDIE  wiskunde 1998-2007  IS  net gestopt als uitgever wiskunde- 

lesmethodes  HUISHOUDEN  met Johanna (38), RUG-alumnus bedrijfskunde; 

Jasmijn (4) en Julius (2)  HUIS  twee-onder-een-kap in wijk Piccardthof in  

Groningen  LAATSTE MAANDSALARIS  5500 euro bruto, exclusief bonussen  

en leaseauto  

PETER WOERDE (40)
STUDIE  wiskunde 1998-2002  IS goochelaar, gespecialiseerd in valsspelen

HUISHOUDEN  alleengaand  HUIS  flat in Groninger wijk Selwerd   

INKOMEN  gemiddelde jaaromzet 25.000 à 30.000

www.devalsspeler.nl

ALUMNI ACHTERAF

De ene wiskundige is na drie uitgeverijen van wiskunde- 

methodes in between jobs, de andere voelde zich als  

wiskundeleraar meer politieagent en gaat nu als goochelaar 

en valsspeler door het leven.
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